

Title (en)

MASSAGE DEVICE

Title (de)

MASSAGEVORRICHTUNG

Title (fr)

DISPOSITIF DE MASSAGE

Publication

EP 3187164 A1 20170705 (DE)

Application

EP 15203003 A 20151229

Priority

EP 15203003 A 20151229

Abstract (en)

[origin: WO2017114781A2] The invention relates to a massage device, i.e. a device for assisting physiotherapeutic treatments. In particular, the invention relates to a massage device which extends in a longitudinal direction and in a transversal direction defining a base surface, and also in a vertical direction, and comprises a support frame (12), an elastic element (20) arranged on the support frame (12) and a stud insert (14) arranged in the vertical direction on the elastic element (20), the insert comprises studs (24) and a support structure (22) and extends in the longitudinal and transverse directions, wherein the support structure (22) and the inserts (14) can retreat elastically respectively through the elastic element (20) in the direction of the support frame (12). The invention also relates to a kit for a massage device.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Massagevorrichtung, d. h. ein Gerät zur Unterstützung physiotherapeutischer Behandlungen. Genauer geht es um eine Massagevorrichtung, welche sich über eine Längenrichtung und eine Breitenrichtung, welche eine Grundfläche aufspannen, und über eine Höhenrichtung erstreckt, einen Tragrahmen (12) aufweist, ein über dem Tragrahmen (12) angeordnetes elastisches Element (20) und eine in der Höhenrichtung über dem elastischen Element (20) angeordneter Noppeneinsatz (14) aufweist, welcher Noppen (24) und eine Tragbahn (22) umfasst und sich in Längen- und Breitenrichtung erstreckt, wobei die Tragbahn (22) und die Noppen (24) jeweils durch das elastische Element (20) elastisch in Richtung des Tragrahmens (12) zurückweichen können. Die Erfindung betrifft ferner einen Bausatz für eine Massagevorrichtung.

IPC 8 full level

A61H 7/00 (2006.01); **A61H 23/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

A61H 7/001 (2013.01); **A61H 23/02** (2013.01); **A61H 2201/0207** (2013.01); **A61H 2201/1284** (2013.01); **A61H 2201/1695** (2013.01);
A61H 2201/5061 (2013.01); **A61H 2201/5071** (2013.01); **A61H 2203/0406** (2013.01); **A61H 2205/12** (2013.01); **A61H 2205/125** (2013.01)

Citation (applicant)

- DE 202010013662 U1 20110217 - GOFIT GMBH [CH]
- DE 29804974 U1 19980528 - HANIK GERHARD [DE]

Citation (search report)

- [X] JP 2006014821 A 20060119 - KANO KAZUKO
- [X] WO 2013041919 A1 20130328 - FRIUL MOSAIC S A S DI BERTOIA WILLIAM & C [IT], et al
- [X] US 2008022561 A1 20080131 - KLAVANO JAMES KENNETH [US]
- [X] US 8615905 B1 20131231 - SZABO EDVIN B [US], et al
- [X] US 2007275827 A1 20071129 - GLASER WILLIAM [US]
- [A] DE 8801277 U1 19880317

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 3187164 A1 20170705; WO 2017114781 A2 20170706; WO 2017114781 A3 20170908

DOCDB simple family (application)

EP 15203003 A 20151229; EP 2016082544 W 20161223